
Z Á P I S N I C A 

č. 3/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 26. 06. 2019 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu 

Prítomní:  Ing. Ján Kepič, Mgr. Slávka Škutková, Ing. Jozef Širgeľ ml.,  Ľ.Kislík,          

Mgr. Emília Zarembová, Ing. Jaroslav Zaremba, Mgr. V. Žírová 

   Viera Vozárová 

Program:  podľa pozvánky 

Čas konania:              18.00 hod. – 22.00 hod. 

 

 

K bodu 1 

         Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ a Ing. R. Dzurka, hlavného kontrolóra obce. Hneď v úvode 

starosta obce oboznámil poslancov OcZ z programom rokovania a navrhol, aby bol program 

rokovania OcZ doplnený o Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske 

Hámre na obdobie júl – december 2019 a aby tento bod bol vsunutý za bod č. 2. O zmene 

programu rokovania dal starosta obce hlasovať: 

- za schválenie prvotného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov 

- proti: 6 poslanci Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, 

Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa 0. 

 

- za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. 

Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

 

Následne poslanci OcZ  Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, 

Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Mgr. Emília Zarembová 

      Ing. Jozef Širgeľ ml. 

      Mgr. Slávka Škutková 

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Jaroslav Zaremba, MBA  

      Mgr. Veronika Žírová 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 

 

K bodu 2 

        Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce Z. Hámre  za rok 2018 

predniesol Ing. Rudolf Dzurko, hlavný kontrolór obce. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu: 



- poslanec Ing. J. Zaremba vzniesol dotaz ako boli doteraz financované protipovodňové 

opatrenia I., ktorých výška predstavuje cca 190 000,00. P. V. Vozárová – referent pre 

ekonomiku odpovedala, že táto suma pozostáva z troch častí, a to: 

suma 168 700,00  Eur bola obci poskytnutá formou dotácie z Environmentálneho 

fondu, cca 8 400,00 Eur  tvorí spolufinancovanie projektu vo výške 5% celkových 

nákladov a zvyšnú časť tvoria vlastné finančné prostriedky, ktorými obec financovala 

protipovodňové opatrenia č. I. 

Následne poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že zo strany komisie pre výstavbu 

a rozvoj navrhuje, aby sa opätovne prekontrolovali všetky úseky protipovodňových 

opatrení č. I., pretože sú zničené úseky v Barnovej rike a tiež na Sninskej ulici pri p. 

Hudákovi a opravu týchto úsekov navrhuje  riešiť. Starosta obce uviedol, že to bude 

riešené formou reklamácie. 

- Starosta obce uviedol, že tesne pred nástupom do funkcie bola opätovne podpísaná 

zmluva bývalým starostom na realizáciu projektu Protipovodňové opatrenia v obci II. 

v celkovom objeme cca 180 tis. Eur s firmou Betpres s. r. o. Vranov n. Topľou, ktorá 

realizovala aj I. časť protipovodňových opatrení. Následne bola obci schválená dotácia 

na tento projekt vo výške 100 tis. Eur, ktorú obci poskytuje Environmentálny fond. 

Starosta obce okamžite oslovil firmu Betpres s. r. o. a dohodli sa, že projekt bude 

realizovaný iba vo výške dotácie akú poskytol Environmentálny fond. Zároveň 

starosta obce uviedol, že nesúhlasí, aby subdodávku realizovala tá istá firma, ako tomu 

bolo v minulosti z dôvodu nekvalitne odvedenej práce. Zároveň podotkol, že osadené 

protipovodňové žľaby kapacitne nestačia a ich prevedenie nie je vhodné na druh 

komunikácie, kde sa po nich často vyhýbajú auta a dochádza k uvoľňovaniu mriežky. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba navrhol, aby počas realizácie projektu Protipovodňové 

opatrenia II. bola zriadená komisia na kontrolu realizácie prác  a tiež by bolo vhodné 

zriadiť komisiu, ktorá by prešla celé úseky projektu Protipovodň. opatrení č. I. 

a následne by sa spísala reklamácia tak, ako to už uviedol. 

- Starosta obce s navrhovaným riešením súhlasil. 

- Poslankyňa S. Škutková uviedla, že aj opatrenia, ktoré realizovala obec na Lesnej ulici 

nie sú vôbec postačujúce. 

 

Poslanci OcZ vzali na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu 

obec Zemplínske Hámre za rok 2018 na vedomie v počte 6 poslancov. Následne dal starosta 

obce hlasovať o schválení Záverečného účtu obce za rok 2018. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie Záverečného účtu obce Zemplínske Hámre za rok 2018 hlasovali 6 

poslanci - Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. 

Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

Na základe výsledkov hlasovania obecné zastupiteľstvo obce Zemplínske Hámre súhlasí 

s celoročným hospodárením bez výhrad. 

 

K bodu 3 

        Ing. Rudolf Dzurko oboznámil prítomných s Plánom kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Zemplínske Hámre na obdobie júl – december 2019. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ k plánu kontrolnej činnosti nemali žiadne 

pripomienky. Starosta obce dal o schválení Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Zemplínske Hámre hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom:  



- za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre 

na obdobie júl – december 2019 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

K bodu 4 

        Ing. J. Širgeľ ml., predseda finančnej komisie uviedol, že kontaktoval bývalého starostu 

obce JUDr. Rastislava Zarembu  ohľadom faktúry za vypracovanie PD pre územné konanie 

na stavbu „IBV Zemplínske Hámre – Polianka – miestne komunikácie“ a ten uviedol, že 

projekt bol vypracovaný a faktúra je opodstatnená. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Širgeľ ml. ešte dodal,  či fakturovaná sume za dodanie projektovej 

dokumentácie je opodstatnená. 

- poslanec Ing. J. Zaremba vzniesol dotaz, či obec má k dispozícií doklad o doručení 

faktúry. V. Vozárová odpovedala, že obci bola doručená upomienka za neuhradenú 

faktúru vo výške 1 200,00 Eur a následne kontrolou účtovných dokladov bolo zistené, 

že predmetná faktúra nebola obci doručená. Po týchto zisteniach obec kontaktovala 

Ing. B. H. a tá následne obci doručila odovzdávací a preberací protokol na projektovú 

dokumentáciu a faktúru č. 2018010, ktorý podpísal JUDr. Rastislav Zeremba. 

- Ing. Ján Kepič, Phd., starosta obce skonštatoval, že PD je dodaná. 

Následne starosta obce dal o schválení resp. o neschválení úhrady faktúry č. 2018010 za 

vypracovanie PD pre územné konanie na stavbu „IBV Zemplínske Hámre – Polianka – 

miestne komunikácie“ hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom:  

- za schválenie úhrady faktúry č. 2018010 za vypracovanie PD pre územné konanie na 

stavbu „IBV Zemplínske Hámre – Polianka – miestne komunikácie“ hlasovali 4 

poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Mgr. V. Žírová, 

- proti: 1 - Ľ. Kislík 

- zdržali sa: 1 – Ing. J. Zaremba. 

 

K bodu 5 

        Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s ročným plánom plnenia úloh CO, KR, HM 

a OUS. Následne starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci k ročnému plánu 

plnenia úloh CO, KR, HM a OUS nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o schválenie 

ročného plánu plnenia úloha CO, KR, HM a OUS hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie ročného plánu plnenia úloh CO, KR, HM a OUS hlasovali 6 poslanci: 

Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba 

a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 6 

       Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so žiadosťou ZŠ s MŠ o preklasifikovanie 

finančných prostriedkov z hlavnej kategórie 600 Bežné výdavky, kategória 630 Tovary 

a služby na hlavnú kategóriu 700 Kapitálové výdavky, kategória 713 Nákup strojov, 

prístrojov zariadení, techniky a náradia vo výške 3 490,000 Eur. Zároveň otvoril k tomuto 

bodu rozpravu: 

- poslanec Ľ. Kislík uviedol, že by bolo dobre, aby sa strava pre cudzích stravníkov 

zabezpečovala aj počas prázdnin, aby si škola mohla na seba zarobiť ešte viac. 



Následne dal starosta obce o schválení  Žiadosti o preklasifikovanie finančných prostriedkov 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadosti ZŠ s MŠ o preklasifikovanie finančných prostriedkov z hlavnej 

kategórie 600 Bežné výdavky, kategória 630 Tovary a služby na hlavnú kategóriu 700 

Kapitálové výdavky, kategória 713 Nákup strojov, prístrojov zariadení, techniky 

a náradia vo výške 3 490,000 Eur hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 7 

        Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so žiadosťou ZŠ s MŠ o úpravu rozpočtu na rok 

2019. Zároveň uviedol, že táto žiadosť nadväzuje na žiadosť, ktorá bola prerokovaná 

v predchádzajúcom bode č. 6. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Širgeľ ml. uviedol, že si prezeral cenové ponuky takýchto zariadení  

a ceny sú nižšie ako sa uvádza v predchádzajúcej žiadosti a bolo by vhodné 

odkontrolovať aj verejné obstarávanie. Starosta obce uviedol, že celá zložka verejného 

obstarávania sa nachádza v ZŠ a za celý proces VO zodpovedná riaditeľ školy. 

-  Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že poslanci OcZ schvaľujú nákup pece pre školskú 

jedáleň, nie proces verejného obstarávania. 

Starosta obce dal o schválenie žiadosti ZŠ s MŠ o úpravu rozpočtu na rok 2019 hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie  žiadosti ZŠ s MŠ o úpravu rozpočtu na rok 2019 hlasovali 6 poslanci: 

Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba 

a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 8 

       Poslanci OcZ prerokovali Žiadosť o dofinancovanie dotácie pre Cirkevné centrum 

voľného času, Nám. Jána Pavla II 2059 v Snine. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Zaremba vzniesol dotaz, ako  a v akej výške na jedného žiaka boli 

financované centrá voľného času  (ďalej len CVČ)doteraz.   

- V. Vozárová odpovedala, že približne od r. 2012-2013 sú CVČ financované formou 

dotácie z podielových daní obce vo výške 3,00 Eur na jedného žiaka vo veku 5 – 15 

rokov s trvalým pobytom na území obce, ktorý navštevuje CVČ. Táto suma bola 

dohodnutá na zasadnutí starostov obcí ZMOS-u Sninský región. 

Dotácia je poskytovaná na základe žiadosti, ktorú predkladá príslušné CVČ, prílohou 

ktorej je rozhodnutie o prijatí žiada do CVČ a zriaďovacia listina CVČ. Na základe 

žiadosti je spracovaná zmluva o poskytovaní dotácie. V zmluve sú uvedené aj ďalšie 

náležitosti, ako je výška poskytnutej dotácie, obdobie, na ktoré sa dotácia poskytuje, 

splatnosť dotácie .  

- Ing. J. Zaremba navrhol, že by bolo vhodné po takej dlhej dobe výšku dotácie na žiaka 

navštevujúceho CVČ prehodnotiť a upraviť. Starosta obce s týmto návrhom súhlasil. 

Zároveň poveril komisiu pre školstvo o vypracovanie stanoviska k dofinancovaniu 

CVČ formou dotácie do najbližšieho zasadnutia OcZ. 

 

 

 



K bodu 9 

        Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so žiadosťou o navýšenie dotácie pre turistický 

oddiel TJ Vihorlat Zemplínske Hámre. Následne otvoril rozpravu k tomuto bodu: 

- Poslanec Ľ. Kislík uviedol, že sa zúčastnil posledného výstupu na Sninský kameň 

a skonštatoval, že to bola akcia skôr pre Sninčanov, Beľanov...  cezpoľných ako pre 

obyvateľov našej obce. 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti o navýšenie dotácie pre turistický oddiel TJ Vihorlat 

Zemplínske Hámre hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

Za schválenie Žiadosti o navýšenie dotácie pre turistický oddiel TJ Vihorlat 

Zemplínske Hámre vo výške 300,00 Eur hlasovali 4 poslanci: Ing. J. Širgeľ ml., 

 Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 2 – Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová. 

 

K bodu 10 

Poslanci OcZ prerokovali Žiadosť TJ Vihorlat Zemplínske Hámre o zakázanie  

vstupu nákladných vozidiel a motoriek na futbalové ihrisko. Starosta obce otvoril k tomuto 

bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková poznamenala, že ak bola zničená hracia plocha ihriska, 

prečo taká žiadosť neprišla už pred dvoma rokmi. 

- poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že ihrisko bolo zničené hlavne v čase parkovania 

Avie, z ktorej sa vkladalo lešenie k stavbe tribúny a celé ihrisko bolo rozmočené 

v dôsledku nepriaznivého počasia. Osobne je proti blokovaniu obecnej akcie takou 

žiadosťou. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ ml. uviedol, že nejde o sabotáž obecnej akcie, ide o samostatnú 

hraciu plochu. 

- Starosta obce uviedol, že zraz motorkárov v obci bude cca od 11.00 – 14.00 hod., 

motorky nepôjdu na hraciu plochu a parkovať budú zhora na spevnenej ploche pri 

dome športovcov. 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti TJ Vihorlat Zemplínske Hámre o zakázanie vstupu 

nákladných vozidiel a motoriek na futbalové ihrisko hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti TJ Vihorlat Zemplínske Hámre o zakázanie vstupu nákladných 

vozidiel a motoriek na futbalové ihrisko hlasovalo: 0 poslancov 

- proti: 4 poslanci Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba  

- zdržali sa: 2 – Ing. J. Širgeľ ml., Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 11 

        Poslanci OcZ opätovne prerokovali Žiadosť o navýšenie dotácie pre TJ Vihorlat 

Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu a zároveň uviedol, že 

príplatky za soboty, nedele a štátne sviatky sa zvyšovali v etapách k 1. 5. 2018 a k 1. 5. 2019, 

preto nie je na mieste, aby sa rovnako zdôvodňovali obidve žiadosti. Čo sa týka celkovej 

údržby futbalového ihriska, jeho okolia a starostlivosti o športový areál, starosta obce uviedol, 

že by bolo vhodné zamestnať 2 pracovníkov do Športového areálu Barnova rika, ktorí aj 

doteraz  zabezpečovali prevádzku bazénov, ale v máji tohto roku im skončila zmluva 

z projektu financovaného z ÚPSVaR a ktorí by starostlivosť o ihrisko zabezpečovali počas 

celej sezóny i mimo nej a TJ by nemala žiadne náklady na zamestnávanie pracovníka na 

dohodu, ktorý by zabezpečoval celkovú údržbu futbalového ihriska. Zároveň uviedol, že 

podľa platného VZN môže organizácia žiadať o dotáciu iba raz ročne. 



- Poslanec Ing. J. Širgeľ ml. uviedol, že náklady na kosenie futbalového ihriska boli 

zatiaľ vo výške 50,00 Eur a keď TJ podávala žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 

2019, ešte nemohli predpokladať, že sa budú opäť zvyšovať príplatky za soboty, 

nedele a štátne sviatky, preto argument starostu obce, že obidve žiadosti o navýšenie 

dotácie boli rovnako zdôvodnené, nie je na mieste. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že sa venuje problematike športu dlhodobo 

a v poslednom období na Slovensku na základe žiadostí o navýšenie dotácie pre 

športové resp. futbalové kluby zaniklo 86 futbalových klubov. Súhlasil aj s tým, aby 

obec zamestnala 2 pracovníkov na pracovný pomer, ktorí by zabezpečovali celkovú 

údržbu futbalového ihriska a  starostlivosť o športový areál, ale zároveň navrhol, aby 

pracovné zmluvy boli uzatvorené na 3 mesiace (počas sezóny). Podotkol, že náklady 

na zamestnanie jedného pracovníka by boli vo výške cca 700,00 Eur pri mesačnom 

plate vo výške minimálnej mzdy. Zároveň navrhuje schváliť navýšenie dotácie pre TJ 

Vihorlat Zempl. Hámre vo výške 400,00 Eur.  

- Starosta obce tento návrh podporil a zároveň uviedol, že schválením žiadosti 

o navýšenie dotácie o 2 000,00 Eur, bude celková suma dotácie pre TJ vo výške 

8 800,00 Eur a predpokladá, že to bude štandard pre ďalšie roky a na obci máme aj 

ďalšie kluby, ktoré si zaslúžia pozornosť zo strany obce. 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti o navýšenie dotácie pre TJ Vihorlat hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o navýšenie dotácie pre TJ Vihorlat o 2 000,00 Eur  pre r. 2019 

hlasoval 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ ml., 

- proti: 4 poslanci - Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, 

- zdržali sa: 1 – Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 12 

        Poslanci OcZ prerokovali organizačné zabezpečenie akcie „Deň obce 2019“ aj 

s vyčíslením finančných nákladov  oproti rozpočtu o 2 500,00 Eur. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu a uviedol, že finančné navýšenie sa týka prevažne účinkujúcich 

v programe. Program Dňa obce je obohatený o jazdenie detí na koňoch, ktoré sponzorsky 

zabezpečuje p. Staruchová bezplatne.      

      -    poslankyňa  Mgr. Žírová vzniesla dotaz,  či sa niekto z obyvateľov obce nesťažoval na   

           p. Staruchovú. Starosta obce odpovedal, že zatiaľ nie. 

      -    Starosta obce ďalej pokračoval a uviedol, že celý program bude spestrený   

           o motorkárov, ktorí navštívia našu obce počas akcie „Spoznaj východ Východu“, v   

            nedeľu 14. 07. 2019  sa uskutoční sv. omša a je naplánovaný aj futbalový zápas 

a oslovil predsedu športovej komisie s touto požiadavkou, ale k tomu sa zatiaľ nikto  

nevyjadril. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba, vzniesol dotaz, či je stanovená komisia, ktorá to všetko 

zastrešuje. 

Po ukončení rozpravy dal starosta obce o schválení navýšenia rozpočtu na akciu „Deň obce 

2019“ o 2 000,00 Eur hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- Za schválenie navýšenia rozpočtu na akciu „Deň obce 2019“ o 2 000,00 Eur hlasovali 

6 poslanci - Mgr. S. Škutková, Mgr. E. Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. 

Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 
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- Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Žiadosťou TJ Vihorlat Zemplínske Hámre 

o voľné vstupy na bazén pre 27 futbalistov, ktorí reprezentujú našu obec. Poslanci 

OcZ  súhlasili s voľnými vstupmi. 

- Poslankyňa Mgr. V. Žírová upozornila na oneskorené zverejňovanie faktúr na web 

stránke obce (faktúry nie sú zverejňované v aktuálnom čase). Starosta obce uviedol, že 

táto situácia sa zopakovala už niekoľkokrát a väčšie množstvo rôznych dokladov bolo 

z neznámeho dôvodu z web stránky vymazaných a tieto sa potom aj  oneskorene 

opätovne zverejňujú. Zároveň upozornil, že do budúcna bude potrebné zmeniť 

administrátora stránky, ktorý je momentálne z Českej republiky a nie je prijateľné, aby 

sa takéto situácie permanentne opakovali. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková upozornila ne nefunkčnosť KBTV v obci. Starosta obce 

uviedol, že by bolo potrebné celú KBTV zrekonštruovať, ale najväčší problém je 

s káblami, ktoré sú staré cca 17 rokov a pripravuje výmenu hlavných rozvodov za 

optické. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba informoval o tom, že v obci vznikol zápasnícky klub. Jeho 

činnosť začala od februára 2019. Trénerom klubu je občan Bieloruska, ktorý je 

bývalým športovcom a je zamestnaný vo firme Ing. J. Zarembu. Ďalej uviedol, že 

zápasníckej klub navštevuje 24 detí, z toho 9 dievčat. 

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 25/2019 – 35/2019. 

 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

  Ing. Jaroslav Zaremba, MBA                                                        Mgr. Veronika Žírová 

 


